
Siikaisten kunta

Muut esille tulevat asiat

- Keskustelua Eteläpään kotisivuista

- TE-palvelut 2024 -uudistuksen tilannekatsaus

- Keskustelua kunnan markkinointisuunnitelmasta

- Geopark-välievaluointi

PÄÄTÖS

Sari Söderbacka poistui klo 11.11.

Susanna Järvenpää poistui klo 11.28.

Kunnanhallitus kävi evästyskeskustelun muista esille tulevista asioista.

Keskustelun jälkeen kunnanhallitus päätti yksimielisesti aloittaa markkinointi-
kampanjan ostamalla mainostilaa Helsingin Sanomista.


